

ပြန်လည်အသုံးပြုတော့သော ပစ္စည်းများ

ထိုင်ရုံနေထိုင်ရာ စားအစာပစ္စည်းများ - အကယ်၍ သင့်အတွက် အကျိုးရှိပါက၊ ၎င်းကို သတ္တု / ပလတ်စတစ် အမှိုက်ပုံးအတွင်းသို့ ဖြန့်မပါသင့်ပါ။

ပြတင်းပေါက်များ၊ မှန်များ - မှန်ပြားများနှင့် မှန်ကွဲများ၊ မှန်ပြားများ၊ မှန်ပြားများ၊ မှန်ပြားများနှင့် မှန်ပြားအား အဖို့လှုပ်ပိတ်ထားသော အမှိုက်ပုံး (သို့ လိမ္မော်ရောင်/ပြန်လည် အသုံးပြုသောပုံး မဟုတ်) ထဲသို့ လွှင့်ပစ်သင့်သည်။ မှန်ဘောင်းခန်း မှန်များအား လိမ္မော်ရောင်အမှိုက်ပုံးမှ ပြန်လည် "X" လက္ခဏာ သတ္တုအမှိုက်ပုံးအတွင်း ပြုလုပ်ထားသော ကိုင်းတွယ် ဖွန့် ပစ်သောအခါတွင် ထိမြေခြင်းမှ ကင်းဝေးစေမည်ဖြစ်သည်။

စေးရောင်စိုစွတ်မှုများ - စေးရောင်စိုစွတ်မှုများအား ပြန်လည် အသုံးပြု၍ မရပေ။ ဘူးအိုးလွတ် သို့မဟုတ် စေးရောင်စိုစွတ်မှုများအား အိတ်ပြားအတွင်းသို့ ထည့်ထား ရမည်။ အကယ်၍ သင့်လွှဲသည့် ပစ်စရာ တစ်စုံတစ်ရာ အား မရှိပါက အစားရောင်းခံယူရန် အသုံးပြုနိုင်သော အမှိုက်ပုံးကို အမှိုက်ပုံးများအတွက် ယူဆောင်ပေးရန် (Authority's Household Hazardous Waste Collection Facility) သို့ စေလွှတ်ပေး စက်တင်ဘာလအထိ သွားရောက်ပေးအပ်နိုင်ပါသည်။

အထိတ်ကူးပစ္စည်းများ - ပလတ်စတစ်အိတ်ပြားအတွင်းထည့်ပါ။

ပလတ်စတစ်ကားအစုအဝေးများ - အိတ်ပြားအတွင်းထည့်ပါ။ ကစားစရာအစုအဝေးများသည် အိတ်ပြားအတွင်းအစုအဝေးတော် ဤအစုအဝေးကို လိမ္မော်ရောင်သို့ သွားရောက်ပေးပေးရမည်။

အထိတ်ကူးပစ္စည်းများ၊ ဖျော်ရည်များ၊ အစားအသုံးပစ္စည်းများနှင့် အိတ်ပြားအတွင်းထည့်ပါ။ အကယ်၍ ကောင်း (မပျက်စီး) သေးပါက၊ နှိုင်းဖျော်ရည်များ သို့မဟုတ် Rescue Mission ကဲ့သို့သော ယုံကြည်စိတ်ချရသည့် လုံခြုံရေးပစ္စည်းများကို ယူဆောင်ပေးပါ။

ပုံမှန်အစားအသုံးပစ္စည်းများ - ၎င်းတို့ကို ဤအိတ်ပြားအတွင်းထည့်နိုင်သည့်အားဖြင့် သို့မဟုတ် သတ္တု သို့မဟုတ် ပလတ်စတစ်အိတ်ပြားအတွင်းထည့်ပါ။

(လက်စွဲ) မီးအန္တရာယ်များနှင့် မီးသီးအမျိုးမျိုး (CFLs) တို့တွင် မာကျူရီမာတ်သတ္တုပစ္စည်းများပါဝင်ပြီး ၎င်းတို့ အား သင့်ပိုင်ပိုင်ပိုင်ပိုင် သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်အား အန္တရာယ်ပြုနိုင်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် အစုအဝေးထည့်သွင်းခြင်းဖြင့် ၎င်းမီးသီးများအား တော် ပြန်လည်စုစည်းခြင်းဖြင့် အန္တရာယ် နည်းဆုံးဖြစ်စေရန် ယူဆောင်ပေးရန် (Authority's Household Hazardous Waste Collection Facility) သို့ သွားရောက်ပေးသင့်ပါသည်။ မီးအန္တရာယ်များအား တစ်နှစ်ပတ်လုံးလက်ခံသည်။ အကယ်၍ သင့်အနေဖြင့် မီးသီးများအား အစုစုစုစု အရယူနိုင်သော အမှိုက်ပုံးများအတွက် သွားရောက်ပေးရန် (Authority's Household Hazardous Waste Collection Facility) သို့ သွားရောက်ပေးရန်ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ ၎င်းမီးသီး အစုအဝေးအတွင်းထည့်သွင်းပါ။



ဤအလုပ်များ လိုအပ်ပါက ဆက်သွယ်ရန်လိုအပ်ပါက -
Oneida-Herkimer Solid Waste Authority
1600 Genesee Street
Utica, New York 13502
315.731.0238 | ohswa.org



ပြန်လည်အသုံးပြုမှုများ ဖြစ်ပေါ်စေရန်အတွက် အထောက်အကူပြုပါမည်။



★ ယူတီကာမြို့ ★

အမှိုက်သရိုက်နှင့်ပြန်လည်အသုံးပြုခြင်း။

အမှိုက်သိမ်းယူခြင်း နှင့် ပစ်ခြင်းဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များ



